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OBČINA MIRNA 
Glavna cesta 28 
8233 Mirna 
T  07 30 47 153 
obcina@mirna.si 
http//www.mirna.si 
 

Številka: 032-1/2018 
Datum:  12. 6. 2020 
 
 
Z  A P I S N I K 
11. redne seje občinskega sveta Občine Mirna, ki je bila v četrtek, 11. 6. 2020 ob 17.00 uri v sejni sobi Občine 
Mirna, Glavna cesta 28, Mirna. 
 
Prisotne članice in člani občinskega sveta Občine Mirna: Irena Dim, Anton Kašič, Matjaž Ožek, Anton Mirt, Milan Škufca, 
Zoran Remic, Aleš Starič, Blanka Pust, Tomaž Zorc; 
 
Odsotni: - 
 
Ostali prisotni: 
Dušan Skerbiš, župan Občine Mirna 
Tanja Šinkovec, Lidija Uhan, Maja Anzelj – OU 
Maja Sluga, predsednica Nadzornega odbora Občine Mirna 
Rok Nose, novinar Dolenjskega lista 
 
Sejo je vodil župan Dušan Skerbiš, ki je najprej ugotovil, da je prisotnih 9 članov in članic občinskega sveta in da je 
občinski svet sklepčen. Župan je najprej podal na glasovanje Dnevni red, ki je bil poslan z vabilom:  
 
DNEVNI RED 
 

1. Pregled in potrditev zapisnikov: 
➢ 10. redne seje z dne 18.02.2020 
➢ 1. izredne seje z dne 02.04.2020 
➢ 2. izredne seje z dne 05.05.2020 

2. Kadrovske zadeve: 
➢ Soglasje k imenovanju direktorja javnega zavoda Center za izobraževanje in kulturo Trebnje 

➢ Sklep o dodatku za delo v rizičnih razmerah 

3. Predlog letnega načrta ravnanja s stvarnim premoženjem Občine Mirna za leto 2020 - seznanitev  

4. Predlog Odloka o spremembah in dopolnitvah odloka o proračunu Občine Mirna za leto 2020 – reba-

lans 1    

5. Zaključni račun proračuna Občine Mirna za leto 2019  

6. Predlog Sklepa o podelitvi priznanj Občine Mirna v letu 2020  

7. Predlog Sklepa o pristopu v Skupnost občin Slovenije  

8. Seznanitev z delom NO Občine Mirna : 

➢ Poročilo o delu v letu 2019 

➢ Načrt dela za leto 2020 

9. Seznanitev z zapisniki delovnih teles občinskega sveta 
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10. Vprašanja in pobude članic in članov občinskega sveta 

 
GLASOVANJE: od 9 navzočih članic in članov občinskega sveta je glasovalo ZA: 9, PROTI: 0, NI GLASOVAL: 0. 
 
 
K 1. točki: 
Pregled in potrditev zapisnikov: 

➢ 10. redne seje z dne 18.02.2020 
➢ 1. izredne seje z dne 02.04.2020 
➢ 2. izredne seje z dne 05.05.2020 

 
Razprave ni bilo, zato je župan predlagal, da se sprejme naslednji 
 
SKLEP: 

➢ Potrdi se zapisnik 10. redne seje seje občinskega sveta Občine Mirna z dne 18.02.2020. 
➢ Potrdi se zapisnik 1. izredne seje seje občinskega sveta Občine Mirna z dne 02.04.2020. 
➢ Potrdi se zapisnik 2. izredne seje seje občinskega sveta Občine Mirna z dne 05.05.2020. 

 
GLASOVANJE: od 9 navzočih članic in članov občinskega sveta je glasovalo ZA: 9, PROTI: 0, NI GLASOVAL: 0. 
 
 
K 2. točki: 
Kadrovske zadeve: 

a) Soglasje k imenovanju direktorja javnega zavoda Center za izobraževanje in kulturo Trebnje 

Uvodno vsebino predlaganega gradiva je predstavila direktorica Občinske uprave Tanja Šinkovec. 
 
Predsednik Komisije za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja (v nadaljevanju KMVVI) Milan Škufca, je povzel 
razpravo, ki je potekala na pristojnem delovnem telesu in OS predlagal sprejem predlaganega Sklepa. 
 
Razprave ni bilo, zato je župan predlagal, da se sprejme naslednji 
 
SKLEP: 
Občinski svet Občine Mirna daje soglasje k imenovanju Patricije Pavlič za direktorico javnega zavoda Center 
za izobraževanje in kulturo Trebnje. 
 
GLASOVANJE: od 9 navzočih članic in članov občinskega sveta je glasovalo ZA: 9, PROTI: 0, NI GLASOVAL: 0. 
 
 

b) Sklep o dodatku za delo v rizičnih razmerah 

Uvodno vsebino predlaganega gradiva je predstavila direktorica Občinske uprave Tanja Šinkovec. 
 

Predsednik KMVVI Milan Škufca, je povzel razpravo, ki je potekala na pristojnem delovnem telesu in OS predlagal 
sprejem predlaganega Sklepa. 
 
RAZPRAVA: 
Župan je prisotne seznanil, da bo sredstva iz naslova dodatka za delo v rizičnih razmerah, doniral v dobrodelne namene. 
Prisotni so izrazili podporo njegovi odločitvi.   
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Blanka Pust je vprašala, v kakšni višini so bili izplačani dodatki županom v sosednjih občinah in predlagala, da se zaradi 
aktivnosti, ki jih je izvajal župan v času epidemije Covid-19 na terenu, županu odobri višji dodatek. 
Župan je povedal, da so bili zneski zelo različni in sicer od 0% do 100%. 
Tudi Milan Škufca se je strinjal s predlogom Blanke Pust in predlagal spremembo predlaganega Sklep v smislu 50% 
dodatka. 
Zoran Remic je podprl nov predlog, saj si župan dodatek absolutno zasluži zaradi vseh aktivnostih, ki jih je izvajal v 
času epidemije COVID-1 na terenu.  
Tomaž Zorc je dodal, da kljub temu, da so sredstva iz naslova dodatka za delo v rizičnih razmerah izplačana iz 
proračuna države, se tega ne sme izkoriščati. 
 
Po končani razpravi je župan predlagal, da se sprejme naslednji  
 
SKLEP: 
Občinski svet občine Mirna je na predlog Komisije za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja je sprejel 
Sklep dodatku za delo v rizičnih razmerah za župana Občine Mirna v predloženi vsebini z naslednjim 
popravkom: 

- v tretji točki izreka sklepa se določitev višine 35% nadomesti s 50%.  
 
GLASOVANJE: od 9 navzočih članic in članov občinskega sveta je glasovalo ZA: 9, PROTI: 0, NI GLASOVAL: 0. 
 
 
K 3. točki: 
Predlog letnega načrta ravnanja s stvarnim premoženjem Občine Mirna za leto 2020 - seznanitev  
 

Uvodno vsebino predlaganega gradiva je predstavila direktorica Občinske uprave Tanja Šinkovec. 
 
Predsednik Odbora za okolje in prostor (v nadaljevanju OOP) Aleš Starič, je povzel razpravo, ki je potekala na 
pristojnem delovnem telesu in OS predlagal sprejem predlaganega Sklepa.  
Predsednica Odbora za proračun in lokalno samoupravo (v nadaljevanju OPLS) Blanka Pust, je povzela razpravo, ki je 
potekala na pristojnem delovnem telesu in OS predlagala sprejem predlaganega Sklepa.  
 
RAZPRAVA: 
Blanka Pust je izrazila nezadovoljstvo, da je bilo zemljišče parc . št.  34/3, k.o. 1410-Mirna prodano. 
Župan je povedal, da obžaluje, da je bila prodaja zemljišča izvedena v takšnem obsegu in se vse prisotnim še enkrat 
opravičil, obenem pa poudaril, da bo nastala situacija sanirana. 
 
Po končani razpravi je župan predlagal, da se sprejme naslednji 
 
SKLEP: 
Občinski svet Občine Mirna se seznani z Letnim načrtom ravnanja s stvarnim premoženjem Občine Mirna za 
leto 2020 – 2. sprememba, ki ga sprejme župan na podlagi 20. člena Odloka o proračunu Občine Mirna za leto 
2020 (UGSO št. 3/2019). 
 
GLASOVANJE: od 9 navzočih članic in članov občinskega sveta je glasovalo ZA: 9, PROTI: 0, NI GLASOVAL: 0. 
 
 
K 4. točki 
Predlog Odloka o spremembah in dopolnitvah odloka o proračunu Občine Mirna za leto 2020 – rebalans 1    
 
Maja Anzelj je obrazložila predlagano gradivo in bistvene spremembe med že sprejetim proračunom za leto 2020 in 
predlagano spremembo. 
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Predsednica OPLS Blanka Pust, je povzela razpravo, ki je potekala na pristojnem delovnem telesu in OS predlagal 
sprejem predlaganega Sklepa. 
Predsednik Statutarno pravne komisije (v nadaljevanju SPK) Zoran Remic, je povzel razpravo, ki je potekala na 
pristojnem delovnem telesu in OS predlagal sprejem predlaganega Sklepa.  
 
RAZPRAVA: 
Zoran Remic je vložil AMANDMA k Odloku o spremembah in dopolnitvah odloka o proračunu Občine Mirna za leto 
2020 – rebalans 1    
Blanka Pust je izpostavila, da so načrtovani prihodki iz naslova prodaje zemljišč bistveno višji, kot so bili realizirani v 
letu 2019 in da verjetno načrtovani prihodki tudi letos ne bodo realizirani v celoti. 
Blanka Pust je še dodala, da so se na ODD dogovorili, da se sredstva iz naslova javnih razpisov za društva znižajo 
sredstva za 10% in ne za 20%. 
Župan je povedal, da načrt razpolaganja vključuje dve zemljišči, za katera je izkazan interes za gradnjo doma za 
starejše občane. Ministrstvo za delo, družino in socialne zadeve ter enake možnosti načrtuje razpis za podelitev večjega 
števila koncesij. Investitor je pripravljen objekt zgraditi, izvajanje dejavnosti pa bi opravljal koncesionar.  
Zoran Remic je povedal, da sicer podpira predlagani rebalans, želi pa dodatna pojasnila: 

- ureditev dodatnih učilnic:  Ali je rešitev trajna ali začasna? 
Župan je povedal, da je rešitev dolgoročna.  

- Ureditev javnih površin:  kaj vsebuje ta postavka.  
Župan je povedal, gre za izdatke, ki se nanašajo na ureditev razsvetljave, urejanja okolice, izvedba 
sprehajalnih poti.  

- Stanovanjska politika: kaj vključuje investicijsko vzdrževanje. 
Direktorica je povedala, da so sredstva namenjena prenovi dotrajane kopalnice v bloku na Sokolski ulici 14.  

- Stolp na Debencu:  kaj je načrtovano? 
- Župan je povedal, da je Komunala donirala sredstva za postavitev temelja, na katerem bi stolp stal. Izgradnja 

je predvidena ob pridobitvi sofinancerskih sredstev na podlagi ustreznega razpisa. Župan je še poudaril, da v 
trenutni situaciji postavitev stolpa ni prioritetni projekt, poleg tega je še veliko nedorečenih vprašanj glede 
skrbništva, upravljanja, varnosti, urejenosti,… 

- Zaščita in reševanje:  meni, da je za nakup zaščitne in reševalne opreme za gasilce načrtovano premalo 
sredstev. 

- Župan je povedal, da bo imenoval komisijo, ki jo bodo sestavljali trije člani OS (predlog: Zoran Remic, Anton 
Mirt in Milan Škufca), ki si bo ogledala situacijo v PGD in popisala vso zaščitno (ne)uporabno opremo, ki jo 
imajo gasilci in oblikovala predlog za nabavo potrebne opreme.  

Blanko Pust je zanimalo kolikšna je poraba vode in elektrike na postajališču za avtodome in zakaj je uporaba 
brezplačna. 
Župan je povedal, da se turistična taksa za turiste z avtodomi plačuje na postajališčih, ki so zaščitena z zapornico, na 
Mirni pa imamo le parkirišče.   
Direktorica Tanja Šinkovec je povedala, da je znašal strošek elektrike v treh letih 50 EUR, vode pa 12 EUR.  
 
Po končani razpravi je župan predlagal, da se sprejme naslednje 
 
SKLEPE: 

1. Občinski svet Občine Mirna sprejme spremembo k predlogu Odloka o proračunu Občine Mirna za leto 
2020- rebalans 1, kot ga je predlagal Odbor za proračun in lokalno samoupravo na 5. seji dne 
04.06.2020 pod 3. točko dnevnega reda. 
 

GLASOVANJE: od 9 navzočih članic in članov občinskega sveta je glasovalo ZA: 9, PROTI: 0, NI GLASOVAL: 0. 
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2. Občinski svet Občine Mirna sprejme Amandma številka 1 k predlogu Odloka o proračunu Občine Mirna 
za leto 2020- rebalans 1, kot ga je predlagal podžupan Zoran Remic.  

 
GLASOVANJE: od 9 navzočih članic in članov občinskega sveta je glasovalo ZA: 9, PROTI: 0, NI GLASOVAL: 0. 
 
 

3. Občinski svet Občine Mirna sprejme spremembo Odloka o spremembah in dopolnitvah Odloka o pro-
računu Občine Mirna za leto 2020- rebalans 1 v predloženi vsebini z naslednjimi dopolnitvami:  

− s sklepom kot ga je predlagal Odbor za proračun in lokalno samoupravo na 5. seji dne 04.06.2020 pod 
3. točko dnevnega reda 

− z Amandmajem številka 1 predlagatelja podžupana Zorana Remica. 
 
GLASOVANJE: od 9 navzočih članic in članov občinskega sveta je glasovalo ZA: 9, PROTI: 0, NI GLASOVAL: 0. 
 
 
K 5. točki 
Zaključni račun proračuna Občine Mirna za leto 2019. 
 
Uvodno vsebino predlaganega gradiva je predstavila Maja Anzelj. 
 
Predsednica  OPLS Blanka Pust, je povzela razpravo, ki je potekala na pristojnem delovnem telesu in OS predlagala 
sprejem predlaganega Sklepa. 
 
Razprave ni bilo, zato je župan predlagal, da se sprejme naslednji 
 
SKLEP: 
Sprejme se Zaključni račun proračuna občine Mirna za leto 2019. 
 
GLASOVANJE: od 9 navzočih članic in članov občinskega sveta je glasovalo ZA: 9, PROTI: 0, NI GLASOVAL: 0. 
 
 
K 6. točki 
Predlog Sklepa o podelitvi priznanj Občine Mirna v letu 2020  
 
Uvodno vsebino predlaganega gradiva je predstavil Anton Kašič, predsednik Komisije za podelitev priznanj (v 
nadaljevanju KPP). Prisotne je seznanil s potekom 4. seje KPP, na kateri so člani in članica proučili prispele predloge 
in oblikovali seznam, ki so ga posredovali članom Občinskega sveta. 
 
Razprave ni bilo, zato je župan predlagal, da se sprejme naslednji 
 
SKLEP: 
Sprejme se Sklep o podelitvi priznanj Občine Mirna v letu 2020 v predloženi vsebini. 
 
GLASOVANJE: od 9 navzočih članic in članov občinskega sveta je glasovalo ZA: 9, PROTI: 0, NI GLASOVAL: 0. 
 
 
K 7. točki 
Predlog Sklepa o pristopu v Skupnost občin Slovenije  
 
Uvodno vsebino predlaganega gradiva je direktorica Tanja Šinkovec.  
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Pristojni odbor gradiva ni obravnaval. 
 
Razprave ni bilo, zato je župan predlagal, da se sprejme naslednji 
 
SKLEP: 
Občinski svet Občine Mirna sprejme Sklep o pristopu v Skupnost občin Slovenije v predloženi vsebini. 
 
GLASOVANJE: od 9 navzočih članic in članov občinskega sveta je glasovalo ZA: 9, PROTI: 0, NI GLASOVAL: 0. 
 
 
K 8. točki 
Seznanitev z delom NO Občine Mirna : 

➢ Poročilo o delu v letu 2019 
➢ Načrt dela za leto 2020 

Prisotnim je poročilo o delu v letu 2019 in načrt za leto 2020 predstavila predsednica Nadzornega odbora Maja Sluga.  
Prisotni so se seznanili s poročilom o delu v letu 2019, izvedenimi nadzori in porabo sredstev ter z načrtom dela za leto 
2020. 
 
 
K 9. točki 
Seznanitev z zapisniki delovnih teles občinskega sveta 
 
Župan je prisotne seznanil z zapisniki: 

➢ 6. seje Odbora za okolje in prostor, ki je bila dne 01.06.2020 
➢ 4. seje Komisije za priznanja, ki je bila dne 03.06.2020 
➢ 5. seje Odbora za proračun in lokalno samoupravo,  ki je bila dne 04.06.2020 
➢ 5. seje Odbora za gospodarstvo,  ki je bila dne 05.06.2020 
➢ 9. seje Odbora za družbene dejavnosti, ki je bila dne 06.06.2020 
➢ 7. seje Statutarno pravne komisije, ki je bila dne 10.06.2020 
➢ 5. seje Komisije za mandatna vprašanja, volitve in imenovanje, ki je bila dne 11.06.2020 

 
Pripomb ni bilo, zato je župan Dušan Skerbiš nadaljeval z vodenjem seje. 
 
 
K 12. točki 
Vprašanja in pobude članic in članov občinskega sveta 
 
Župa je člane OS seznanil z naslednjo aktualno tematiko: 

- grad Speča lepotica je prodan, uradna predaja ključev in gradu bo v sredo, 17.6. ob 11. uri. 
- obisk predstavnikov DRSI bo konec meseca – pregled predvidenih del na R1-215 skozi center Mirne  
- povabilo na slavnostno sejo ob občinskem prazniku Občine Mirna, ki bo v torek, 23.6.2020, ob 18. uri v 

kulturnem domu. 
  
Vprašanja: 
Aleš Starič:  zakaj je glasbena šola na lokaciji pri knjižnici in ne v Osnovni šoli na Mirni, kjer imajo otroci vse pogoje.  
Župan je povedal, da Glasbena šola samostojno opravlja svojo dejavnost, se pa strinja, da je dostop do lokacije 
neprimeren in nevaren. Predlaga, da starši podajo pobudo ravnateljicama OŠ Mirna in GŠ Trebnje. 
Aleš Starič:  je izpostavil slab signal mobilnih operaterjev na lokaciji Zabrdje. 
Župan je predlagal, da se zadeva rešuje preko civilne iniciative ob pomoči občine. 
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Pobude: 
Člani OS so dali pobudo o vzpostavitvi civilne iniciative, ki bi pripomogla k pospešitvi postopkov v povezavi z izgradnjo 
obvoznice.  
 
 
Seja je bila zaključena ob 19:40. 
 
 
zapisala:                ŽUPAN 
Lidija Uhan             Dušan Skerbiš  


